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Eerste termijn debat noodopvang Vijfhuizen 20151126 
 
Een grote groep mensen is op de vlucht en zoekt veiligheid elders op de wereld. Ook bij ons. 

Uit de meest recente cijfers blijkt dat er een wekelijkse instroom is van zo’n 1700 mensen. 

Mannen, vrouwen en kinderen op de vlucht. 

Het college van B&W van Haarlemmermeer heeft in september bij de gemeenteraad 

aangegeven dat het college van plan was om medewerking te verlenen aan opvang van 

vluchtelingen in onze gemeente. Vrijwel unaniem heeft de gemeenteraad toen steun 

betuigd aan het college. 

Inmiddels is er een crisisopvang geweest, gedurende een kleine week. En vanavond spreken 

we over het huisvesten van vluchtelingen in een noodopvang in Vijfhuizen.  

GroenLinks vindt dat Haarlemmermeer in dit maatschappelijke vraagstuk haar 

verantwoordelijkheid moet nemen, en een substantiële bijdrage moet leveren aan het 

opvangen van deze oorlogsvluchtelingen. 

GroenLinks heeft ook aangegeven het van belang te vinden dat er een goede aansluiting 

komt tussen onze inwoners en de vluchtelingen. Dat is ingegeven vanuit onze overtuiging 

dat deze mensen meer nodig hebben dan alleen een dak, een bed en een bord. Aansluiting 

vinden, naar school gaan, alvast kennis maken met de Nederlandse taal en gewoonten: 

daarvoor zijn vrijwilligers nodig en vooral ook draagvlak in de omgeving.  

Daarom GroenLinks blijft pleiten voor de opvang een grotere groep vluchtelingen, maar op 

een aantal kleinere locaties in onze gemeente. 

De inwoners van Vijfhuizen hebben een tweetal enquêtes gehouden en zijn massaal naar de 

informatiemiddag die de gemeente heeft georganiseerd, gekomen. GroenLinks heeft de 

indruk dat er zowel vanuit de inwoners van Vijfhuizen als ook vanuit de gemeente 

geprobeerd is te komen tot een goede dialoog. GroenLinks is blij met de begeleidingsgroep 

en adviseert het college de adviezen van deze groep serieus te nemen. 

Uit vele signalen blijkt dat de inwoners van Vijfhuizen bereid zijn zich in te zetten voor de 

vluchtelingen. Sterker nog, dat hebben ze al gedaan. Maar er zijn en blijven in Vijfhuizen ook 

zorgen over het aantal tijdelijke inwoners.  



 
 

 

 

De indruk bestaat bij onze fractie dat het COA, die zich geconfronteerd ziet met een grote 

opgave en bovendien samenwerkt met commerciële partijen, zoals de verhuurder van de 

Expo Hal, in dit proces een tamelijk dominante rol heeft vervuld. Gegeven de 

omstandigheden is dat wellicht niet te vermijden.  

Het is heel waarschijnlijk dat er nogmaals een beroep gedaan zal worden op 

Haarlemmermeer. Het kan dan gaan om nog een noodopvang, en/of om een 

asielzoekerscentrum. Zeker als het om een AZC gaat, is het van groot belang te zorgen 

tussen een goede aansluiting tussen asielzoekers en inwoners. omdat deze vluchtelingen 

naar verwachting voor langere tijd, en wellicht voor altijd, in ons land zullen blijven. 

GroenLinks wil van het college weten of zij inschat of de beschikbaarheid van andere, 

kleinere locaties zou kunnen leiden tot kleinschaliger opvang op meer locaties. Als dat zo is, 

dan zou onze fractie het college willen vragen om nu alvast proactief te onderzoeken welke 

andere opvanglocaties er zijn in onze gemeente.  

Kortom: GroenLinks vindt dat Haarlemmermeer in dit grote maatschappelijke vraagstuk als 

welvarende en grote gemeente haar verantwoordelijkheid moet nemen. Wij blijven pleiten 

voor de opvang van een grotere groep vluchtingen, maar dan verspreid over kleinere 

opvanglocaties.  

 


